
Zápis č. 2/2020 

Ze společného zasedání Provozně ekonomické komise ZO DP-ED, 
zástupců OSPEA, ZO OSD, ZO FVZ-MHD a NOSDDPP       

konané 7.2.2020 ve vozovně Žižkov 
Přítomni: 
Za ZOOS DP-ED: pp. Polák (VO), Hejlík (ŽI), Ryba (SA), Dušková, Skřivan 
(KO) 

Za OSPEA: pp. Mařík (HL), Paseka (SA), Parma (KO) 
Za ZO OSD MOTOL: p. Pakosta (MO) 
Za 100510 : p. Herfurt 

Za 120300 : p. Vacek 
Za 250000 : p. Penc 

 

Pan Herfurth zjišťoval odezvy na přestávky na l. č. 8 na smyčce. Dosavadní 
postřehy jsou zatím rozdílné, některým řidičům vyhovují, jiní jsou pro návrat 
střídání. 

Pan Vacek zodpověděl dotazy ohledně PDT. A podal info o plánovaném 
zlepšení informačního systému pro kontrolu jízdních dob mezi jednotlivými 

čidly. 
Pan Penc informoval o chystaných výlukách TT. První výluka začne 28.2-1.4 
v úseku Poliklinika Vysočany- nám. OSN. Dále informoval o výluce TT k voz. 

Pankrác, od voz. SA po křižovatku Průběžná x V Olšinách a v oblasti mezi 
Smíchovským nádr., Hlubočepy a Sídlištěm Barrandov. 
 

Kontrola zápisu PKJT a PEK po přečtení byly zápisy schváleny. Poté 

komise pokračovala v jednání, z kterého vznikly tyto podněty: 
 

Nové podněty komise PEK: 

1) Jak může řidič s minimální praxí nastoupit na JHV. Bez zácviků? 
2) U vozů 14T nastavit 1 dveře salonu s možností automatu (výstraha 

v případě pouštění cestujících mimo zastávku, v případě MU). 
3) U SSZ v zastávce Výstaviště Holešovice požádat o přesunutí čoček 

níže. 

4) Vchodové dveře od WC ve smyčce voz. Kobylisy nejdou zavírat. 
5) Na křižovatce Palackého nám. jsou krátké vyklizovací časy. 
6) Vchodové dveře WC ve smyčce Petřiny opatřit z vnitřní strany 

madlem. 
7) Proč preferenční dynamická předvolba SSZ mezi zastávkami 

Kotlářka – Kavalírka nedrží volno až do průjezdu tram. Změna na 

stůj padne často na krátkou vzdálenost před čelem přijíždějícího 
vlaku. Pokud je vlak na bližší vzdálenost než cca 90 m tak je 
zastavení bez použití kolejnicových brzd prakticky nemožné. 

8) Rozmáhá se nešvar objíždění a předjíždění tram zleva, požádat 

policii o zvýšený dohled. Hrozí MU mezi chodci a vozidly IAD. 
Nakonec několik takových MU žel již bylo.  

9) Překontrolovat osvětlení vchodů na WC. 



10) Provést dezinfekci sedaček řidičů. 

11) Proč se řidiči dozvídají pozdě termín přezkoušení. (Informaci 
dostávají i pouze 7dní předem z rozpisu služeb). 

 
Příští jednání komise se uskuteční 6.3.2020 od 8.00 ve 

vozovně Žižkov. 
 
Zapsal: Polák. 
 


